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UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI Protokół
RADA NAUKOWA

Instytutu Językoznawstwa posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym

Al. Piastów 40b. 71-065 Szczecin w dniu 19 listopada 2020 r.

OTWARCIE POSIEDZENIA

Posiedzenie prowadziła dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US - przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu 

Językoznawstwa. Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem technologii informatycznych - MS Teams 

(przekaz on-line) i Rada24 (system do głosowania).

Przewodnicząca powitała wszystkich członków na posiedzeniu Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa 

w trybie zdalnym. Po stwierdzeniu kworum i sprawdzeniu listy obecności poprzez system Rada24 

przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. Lista obecności jest 

ujęta w protokole z systemu Rada24, który stanowi załącznik do oryginału protokołu.

1. Przewodnicząca Rady Naukowej zgłosiła wniosek o zatwierdzenie porządku obrad.

Wobec braku uwag przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła elektroniczne głosowanie jawne. Rada 

Naukowa jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad. Stanowi on załącznik do oryginału protokołu. Wyniki 

głosowania są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu.

SPRAWY ORGANIZACYJNE I OSOBOWE

Przewodnicząca Rady Naukowej IJ przedstawiła wniosek w sprawie wskazania przedstawicieli Instytutu 

Językoznawstwa do powołania w skład komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania 

konkursowego w sprawie objęcia funkcji i zatrudnienia na stanowisku dyrektora Instytutu 

Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję rozpoczynającą się z dniem 01 stycznia 2021 

r. Przewodnicząca poinformowała, że wskazanie przedstawicieli to jest prerogatywa przewodniczących 

Rad Naukowych. Przewodnicząca wyjaśniła, że kandydaci, którzy będą reprezentowali Instytut 

Językoznawstwa w komisji konkursowej spełniają należne kryteria i są to osoby, które nie kandydują na 

stanowisko dyrektora IJ, wywodzą się z grupy profesorów oraz pełniły funkcje administracyjne i mają 

należne kompetencje, aby ocenić właściwie wniosek kandydata. Przewodnicząca poinformowała, że przy 

wyborze kandydatów również została zachowana równowaga pomiędzy przedstawicielami polonistyki i 

neofilologami, a nawet parytet płci. Przewodnicząca dodała, że obie kandydatury wyraziły zgodę na udział 

w komisji konkursowej. Przewodnicząca zaproponowała członkom RN kandydatury dr hab. Adrianny 

Seniów, prof. US i dr. hab. Romana Gawarkiewicza, prof. US na członków komisji konkursowej w 

postępowaniu konkursowym w sprawie objęcia funkcji i zatrudnieniu na stanowisku dyrektora Instytutu 

Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję rozpoczynającą się z dniem 01 stycznia 2021 

r. Głos zabrała dr hab. Anna Pilarski, prof. US mówiąc, że z wypowiedzi zrozumiała, że rada naukowa nie 

podaje kandydatów, tylko przewodnicząca RN. Dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US odpowiedziała, że tak 

i oznajmiła, że w sprawie trybu procedowania konsultowała się z Działem Prawnym wyjaśniając, że jest to 
kompetencja przewodniczącego RN i dodała, że również w takim trybie wskazują swoich przedstawicieli 

inne rady naukowe. Prof. dr hab. Anna Pilarski, prof. US zapytała, dlaczego w takim razie nie otrzymaliśmy 

informacji wcześniej. Przewodnicząca odpowiedziała, że takie decyzje wymagają przemyślenia i rozmowy 

z kandydatami, więc zdecydowała, że wskaże kandydatów podczas rady. Dr hab. Anna Pilarski, prof. US 
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odrzekła, że nie zakłada, że takie decyzje podejmuje się o północy poprzedniego dnia. Przewodnicząca 

powiedziała, że na Uczelni obowiązuje procedura wysyłania porządku obrad posiedzenia RN z 

tygodniowym wyprzedzeniem, a w owym czasie decyzji jeszcze nie podjęła. Dr hab. Anna Sulikowska 

zapytała, czy można jeszcze zgłaszać kandydatury. Przewodnicząca odpowiedziała, że nie, ponieważ 

Ordynacja Wyborcza nie obejmuje wyborów przedstawicieli do komisji konkursowej i nie można 

dokonywać zgłoszeń kandydatów, następnie przeprowadzać głosowania i wybierać kandydatów z 

większą liczą głosów. Głos zabrała Dyrektor 1J informując, że do wczoraj obowiązywał termin zgłaszania 

kandydatur na stanowisko dyrektora IJ, więc nie było możliwości, aby wcześniej przekazać informacji o 

kandydatach do komisji konkursowej, gdyż każdy z nas mógł się zdecydować na zgłoszenie swojej 

kandydatury do konkursu na stanowisko dyrektora IJ. Następnie przewodnicząca poprosiła członków 

Rady Naukowej o głosowanie w systemie Rada24.

2. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dr hab. Adrianny Seniów, prof. US jako przedstawiciela 

Instytutu Językoznawstwa do powołania w skład komisji konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania konkursowego w sprawie objęcia funkcji i zatrudnienia na stanowisku dyrektora 

Instytutu Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję rozpoczynającą się z 

dniem 01 stycznia 2021 r.

Nad kandydaturą przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Wyniki głosowania są zawarte 

w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ poparła 

kandydaturę dr hab. Adrianny Seniów, prof. US podejmując uchwałę nr 36/2020 w sprawie wskazania 

przedstawicieli Instytutu do powołania w skład komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania 

konkursowego w sprawie objęcia funkcji i zatrudnienia na stanowisku dyrektora Instytutu 

Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję rozpoczynającą się z dniem 01 stycznia 2021 

r.

3. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dr. hab. Romana Gawarkiewicza, prof. US jako 

przedstawiciela Instytutu Językoznawstwa do powołania w skład komisji konkursowej do 

przeprowadzenia postępowania konkursowego w sprawie objęcia funkcji i zatrudnienia na 

stanowisku dyrektora Instytutu Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję 

rozpoczynającą się z dniem 01 stycznia 2021 r.

Nad kandydaturą przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Wyniki głosowania są zawarte 

w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ poparła 

kandydaturę dr. hab. Romana Gawarkiewicza, prof. US podejmując uchwałę nr 37/2020 w sprawie 

wskazania przedstawicieli Instytutu do powołania w skład komisji konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania konkursowego w sprawie objęcia funkcji i zatrudnienia na stanowisku dyrektora Instytutu 

Językoznawstwa w Uniwersytecie Szczecińskim na kadencję rozpoczynającą się z dniem 01 stycznia 2021 

r.

POZOSTAŁE SPRAWY

4. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej z 05 listopada 2020 r.
Przewodnicząca poprosiła o zatwierdzenie protokołu posiedzenia RN z dnia 05.11.2020 r. Protokół był 

przesłany wraz z porządkiem obrad. Do protokołu nie zgłoszono uwag.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Wyniki głosowania są zawarte 

w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ 
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zatwierdziła protokół posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym z dnia 05 

listopada 2020 r.

5. Komunikaty przewodniczącej Rady Naukowej.

Przewodnicząca poinformowała, że kolejne posiedzenie Rady Naukowej IJ w trybie zdalnym odbędzie się 

w następny czwartek tj. 26 listopada br. w związku z potrzebą zaopiniowania kandydatur na stanowisko 

dyrektora IJ.

6. Komunikaty dyrektora Instytutu Językoznawstwa.

Dyrektor IJ skierowała prośbę do obecnych kierowników zespołów badawczych o przekazanie informacji 

ich członkom o możliwości zgłaszania na adres mailowy instytutu, informacji o planowanych 

konferencjach naukowych w nadchodzącym roku kalendarzowym. Dyrektor IJ powiedziała, że jest to 

niezbędne, ponieważ tego rodzaju informacje należy umieścić na stronie internetowej Instytutu, jak i 

Uczelni. Prof. dr hab. Ewa Kołodziejek nawiązując do wypowiedzi dyrektor IJ poinformowała, że w 

ubiegłym tygodniu odbyła się Ogólnopolska Konferencja Studenckich Kół Naukowych i zadała pytanie, czy 

kolejna konferencja, która planowana jest przez studentów i doktorantów na wiosnę również wymaga 

zgłoszenia do wspomnianej listy. Dyrektor IJ odpowiedziała, że tak i poprosiła panią prof. dr hab. Ewę 

Kołodziejek o przesłanie do sekretariatu instytutu krótkiej informacji na temat przeprowadzonej 

konferencji w celu zamieszczenia jej na stronie internetowej IJ.

Dr hab. Jolanta Ignatowicz-Skowrońska, prof. US zapytała w jakim terminie należy dostarczyć informacje o 

planowanych konferencjach. Dyrektor IJ odpowiedziała, że do 30 listopada br.

Dr hab. Agnieszka Szczaus zwróciła się do pracowników polonistyki z przypomnieniem o możliwości 

zamieszczania informacji nie tylko na temat konferencji, ale także publikacji czy projektów badawczych 

również na stronie biuletynu polonistycznego. Pani profesor dodała, że zamieszczanie tego typu 

wiadomości jest sposobem promowania instytutu i prac badawczych pracowników.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca Rady Naukowej dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US zamknęła posiedzenie Rady 

Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym.

PRZEWODNICZĄCA RADY NnuAuWEJ 
Instytutu Językoznawstwa

Protokół sporządziła: 
mgr Monika Wojtowicz

dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US
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